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1 Radanovci
Opština/Gemeinde/Municipality of Kosjerić
Radanovci, Kosjerić, Dragomir Janković, +381 (0)64 112 84 18

GPS: N 44.05593°, E 19.84785°

 Mini kamp Radanovci nudi svega 4 kamping parcele, ali i nezaboravni doživljaj u 
šetnjama planinarskom stazom Drenovci-Radanovci-Taorska vrela. Idealan je za prirodnjačko 
kampovanje  i nudi pregršt užitaka. U neposrednoj blizini nalazi se spomen obeležje narodnom 
heroju Žikici Jovanoviću - Špancu.

 Mini campsite Radanovci offers just 4 camping lots but an unforgettable experience of 
walking down the Drenovci-Radanovci-Taorska vrela mountaineer trail. It is ideal for true 
natural camping and offers plenty of enjoyment. In the immediate vicinity there is also the 
monument to the national hero Žikica Jovanović - Španac.  

 Der Mini-Camp Radanovci verfuegt ueber insgesamt nur 4 Campingplaetze, bietet 
aber dafuer das unvergessliche Erlebnis der Wanderung entlang dem Bergsteigerweg  
Drenovci-Radanovci-Taorska vrela (Taorsche Quelle). Der Camp ist sehr gut geeignet fuer 
Naturliebhaber und liefert zudem zahlreiche Vergnuegen. In unmittelbarer Naehe des Camps 
befindet sich die Gedenkstaette zu Ehren des Nationalheldes Žikica Jovanović- Španac.

2 Orlovo gnezdo/Adlers Nest/Eagle’s Nest
Opština/Gemeinde/Municipality of Požega
Tometino polje, Požega, Andrija Despić, +381 (0)32 846 555, info@orlovognezdo.com

GPS: N 44.044206°, E 20.063041°

 Orlovo Gnezdo predstavlja kamp ekstremnih sportova, koji se prostire na preko 50ha 
zemlje, na nadmorskoj visini od 520m, gde se ukrštaju primorska, panonska i karpatska klima. 
Ranč nudi potpunu relaksaciju gostima i uživanje u aktivnostima kao što su streličarstvo, 
pešačenje, sportsko penjanje, paraglajding, biciklizam i druge, posebno prilagođene za 
porodice sa decom.

 Orlovo Gnezdo is a campsite dedicated to extreme sports extending over 50 hectares and 
lying at an altitude of 520 meters. It is under the influence of the Mediterranean, Pannonian 
and Carpathian climates. The ranch offers its guests a chance to relax and enjoy various 
activities ideal for families with children such as archery, hiking, sport climbing, paragliding, 
cycling, etc.

 Orlovo Gnezdo ist ein Camp für Extremsportarten, welches sich auf  über 50 ha auf 
einer Meereshöhe von 520 m erstreckt, wo Meeres- Pannonien- und Karpatenklima 
aufeinandertreffen. Das Ziel dieser Farm ist eine vollkommene Erholung der Gäste und 
das Genießen von Tätigkeiten wie z.B. Bogenschießen, Wandern, Klettern, Paragliding, 
Fahrradfahren u.a. Darüber hinaus ist eines der Ziele die  Kinderförderung über die
zahlreichen obengenannten Sportbetätigungen. 

3 Crvica
Opština/Gemeinde/Municipality of Bajina Bašta
Crvica, Bajina Bašta, Anđa Jovanović, +381 (0)64 569 72 97

GPS: N 43.99898°, E 19. 58424°

 Domaćinstvo Jovanović nalazi se uz magistralni put Valjevo-Bajina Bašta. U prelepom 
ambijentu stare porodične kuće, nedaleko od reke Drine ovaj mini kamp pruža maksimalne 
uslove za dobar odmor. U okolini se nalaze atraktivni turistički lokaliteti kao što su manastir 
Rača, ostaci grada Solotnika iz XV veka, kupalište i srednjevekovno groblje „Mramorje“ 
u Perućcu, Spomen dom proroka Tarabića u Kremnima, Šarganska osmica, Drvengrad u 
Mokroj  Gori, Rimski municipijum u Skelanima i dr.

Kamp raspolaže sa 10 mesta za šatore. 

 The Jovanović farm household is next to the Valjevo-Bajina Bašta road. In the beautiful 
ambiance of the old family house near the Drina River, this mini campsite offers maximum 
conditions for good relaxation. There are attractive tourist localities nearby, such as Rača 
Monastery, remains of the Solotnik old city (XV century), bathing resort at Perućac, the 
Mramorje medieval cemetery, Šargan’s eight, the Wooden Town of Mokra Gora and the 
Roman municipalium in Skelani.

The campsite has 10 sites to set up a tent.

 Der Bauernhof Jovanović liegt an der Regionalstraße Valjevo-Bajina Bašta. In dem 
wunderschönen Umfeld eines alten Familienhauses, unweit des Flusses Drina, bietet 
dieses Camp tolle Voraussetzungen für einen guten Urlaub. Die Umgebung ist touristisch 
attraktiven Orten wie Raca Kloster, die Überreste des fünfzehnten Jahrhunderts Solotnika, 
Schwimmen und mittelalterlichen Friedhof “Mramorje” in Perucac, Das Haus des Propheten 
Tarbic, Kremna, Sargan Acht, Drvengrad in Mokra Gora, Römisches Municipium in Skelani. 

Das Camp verfügt über  10 Zeltstellplätze.

4 Drina
Opština/Gemeinde/Municipality of Bajina Bašta
Bušinsko polje, Bajina Bašta, Snežana Stanić, +381 (0)64 847 54 20

GPS: N 43.97049°, E 19.54059°

 Ovaj mini kamp nalazi se tik uz put Bajina Bašta – Perućac, u okviru domaćinstva 

Stanić. Teren se nalazi u zaleđu Vile Snežana i prostire se prema reci Drini. U blizini je jezero 
Perućac i NP Tara i pregršt mogućnosti za aktivni odmor. U okolini se nalaze atraktivni 
turistički lokaliteti kao što su manastir Rača, ostaci grada Solotnika iz XV veka, kupalište i 
srednjevekovno groblje „Mramorje“ u Perućcu, Spomen dom proroka Tarabića u Kremnima, 
Šarganska osmica, Drvengrad u Mokroj  Gori, Rimski municipijum u Skelanima i dr. 

Kamp raspolaže sa 20 mesta za šatore i 17 mesta za kamp vozila.

 This mini campsite is next to the Bajina Bašta – Perućac road, within the Stanić farm 
household. The site is situated behind the “Snežana Villa” and extends towards the Drina 
River. The nearby Lake of Perućac and the National Park Tara offer various possibilities 
for active relaxation and recreation. There are attractive tourist localities nearby, such as 
Rača Monastery, remains of the Solotnik old city (XV century), bathing resort at Perućac, 
the Mramorje medieval cemetery, Šargan’s eight, the Wooden Town of Mokra Gora and the 
Roman municipalium in Skelani.

The campsite has 20 sites to set up a tent and 17 sites suitable for campervans.

 Dieses Mini-Camp liegt direkt an der Straße Bajina Bašta – Perucac, im Bereich 
des Bauernhofs Stanic. Das Grundstück liegt hinter der Villa Snezana und erstreckt sich 
in Richtung des Flusses Drina. In der Nähe liegt der See Perucac und der Nationalpark 
Tarasowie zahlreiche Möglichkeiten für aktiven Urlaub. Die Umgebung ist touristisch 
attraktiven Orten wie Raca Kloster, die Überreste des fünfzehnten Jahrhunderts Solotnika, 
Schwimmen und mittelalterlichen Friedhof “Mramorje” in Perucac, Das Haus des Propheten 
Tarbic, Kremna, Sargan Acht, Drvengrad in Mokra Gora, Römisches Municipium in Skelani.

Das Camp verfügt über 20 Zeltstellplätze und 17 Stellplätze für Camp-Fahrzeuge.

5 Lađevac
Opština/Gemeinde/Municipality of Bajina Bašta
Rača, Bajina Bašta, Miroljub Lađevac, +381 (0)64 990 92 05

GPS: N 43.92410°, E 19.52853°

 Domaćinstvo Lađevac nudi svega 8 kamping mesta u ovom trenutku, ali je pozicija ovog 
mini kampa idealna za pravo prirodnjačko kampovanje jer se u blizini nalazi izvor reke Rače, 
Lađevac i manastir Rača i postoje obeležene planinarske i pešačke staze. Možete uživati 
i domaćoj hrani i kupiti je i poneti sa sobom (kajmak, pršuta, voćne rakije i sokovi, voće i 
povrće, zimnica).

 The Lađevac farm household offers just 8 camping lots at the moment. However, the 
position of this camping site is ideal for a true natural camping as the spring of the Rača 
River, Lađevac and the Rača Monastery are in its vicinity. There are also plenty of marked 
mountaineer and hiking trails. You can also enjoy the home-made food, buy it and take it with 
you (kaymak, prosciutto, fruit brandies and juices, fruits and vegetables, winter preserves).

 Der Bauernhof Lađevac bietet lediglich 8 Stellplätze zur Zeit, aber die Lage dieses Mini-
Camps ist für Naturcamping ideal. In der Nähe befindet sich nämlich die Quelle des Flusses 
Raca, Ladjevac und das Kloster Raca. Es gibt zahlreiche ausgeschilderte Bergsteiger- und 
Wanderwege.  Man kann hausgemachtes Essen genießen, kaufen und mitnehmen (Kajmak, 
Prosciutto, Obstschnäpse, Obst und Gemüse, Eingelegtes).
 
6 Tatinac

Grad/Stadt/City of Užice
Tatinac, Užice, Ratko Drčelić, +381 (0)64 121 98 02

GPS: N 43.87197°, E 19.88154°

 Na prelepom proplanku na Tatincu 5 km od grada Užica, nalazi se domaćinstvo Drčelić 
Ratka. Domaćinstvo raspolaže sa 1/2 i 3/1 sobe. U sklopu domaćinstva nalazi se farma 
sa velikim brojem domaćih životinja, a u domaćinstvu se može spremati zimnica, domaći 
sokovi, slatko. U obližnjim šumama možete sakupljati  lekovito bilje, šumske plodova, gljive. 
Za one najmlađe opremljen je zabavni park.
Možete uživati u šetnji proplancima, livadama, šumama i posetiti turističke lokalitete u blizini 
(Potpećka pećina-6 km, Terzića avlija-7km, Jelova Gora-10km, Bela karanska crkva-10 km) i 
nešto dalji Zlatibor, Taru, Mokru Goru, Kadinjaču, reku Drinu...
Kamp raspolaže sa 30 parcela za auto kamp vozila.

 At the beautiful location on Tatinac only 5 km away from the town of Užice, there is 
the farm household of Ratko Drčelić. The household has 1/2 and 3/1 rooms. There is a farm 
within the household with a large number of domestic animals. While in the household you 
can prepare the winter preserves, home-made juices or sweet preserves, in the nearby 
forests you can gather medicinal herbs, wild fruits and mushrooms. There is also the 
amusement park for the youngest.
You can enjoy walking across the meadows, forests and also visit the tourist localities in 
the vicinity (the Potpeć Cave - 6 km, the Terzić Yard – 7 km, Jelova Gora Mountain - 10km, 
the Karan White Church - 10 km), as well as the Mountains of Zlatibor, Tara, Mokra Gora, 
Kadinjača and the Drina River.
The campsite has 30 sites suitable for campervans.

 Auf einer wunderschönen Schneise unweit der Stadt (5km) in Tatinac liegt der 
Bauernhof von Drčelić Ratko. Der Bauernhof verfügt über 1/2 und 3/1 Zimmer. Auf dem 
Bauernhof gibt es auch eine Farm mit zahlreichen Zuchttieren, im Haushalt können Obst 
und Gemüse für den Winter eingelegt werden, Säfte und Obstkonfitüre gemacht werden. In 
den anliegenden Wäldern kann man Heilpflanzen, Waldbeeren und Pilze sammeln. Für die 
Jüngsten gibt es einen Freizeitpark.
Man kann Spaziergänge durch die Schneisen, Wiesen und Wälder genießen, sowie die 
Sehenswürdikeiten in der Nähe besichtigen (Potpecka-Grotte -6 km, Terzića avlija-7km, 
Jelova Gora-10km, Bela karanska crkva (Die Weiße Karan-Kirche-10 km). Etwas weiter 
liegen Zlatibor, Tara, Mokra Gora, Kadinjača, der Fluß Drina...
Das Camp verfügt über 30 Stellplätze für PkW-Camp-Fahrzeuge 
 
 7 Viljamovka 

Grad/Stadt/City of Užice
Kremna, Užice, Ljubiša Carević, +381 (0)63 842 98 08

GPS: N 43.504234°, E 19.34278°

 Mini kamp Viljamovka se nalazi u selu Kremna, na putu Užice-Mokra Gora. Dobro je 
poznat po svojoj rakiji Carska viljamovka. Iskusite mali kamp na obroncima Tare i uživajte 
u kampovanju u voćnjaku krušaka. Kamp nudi puno mogućnosti za aktivni odmor i izlete u 
okruženju. Na svega 10 minuta od kampa se nalazi čuveni Drvengrad i Šarganska osmica, ali 
i Nacionalni park Tara, Spomen dom Tarabića, Potpećka pećina. 
Kamp raspolaže sa 15 kamping parcela za šatore od kojih je pet pogodno i za auto kampove.

 Mini camping site Viljamovka is placed in the village of Kremna in Užice, near the 
road Kremna-Mokra Gora. It is well known by local pear brandy called Carska Viljamovka. 
Experience the small camping site on the slopes of Mount Tara in the village of Kremna and 
enjoy camping in the pear orchard. The campsite offers various possibilities for outdoor 
activities and excursions in the vicinity. Only 10 minutes drive away, there are famous Wooden 
Town Mećavnik, Šargan 8 (old-fashioned narrow gauge railway) as well as the National Park 
Tara, the Memorial House of Tarabić and Potpeć cave.
This campsite has 15 camping lots in total, 5 of them suitable for larger caravans or 
motorhomes, and others suitable for smaller caravans or tents.

 Mini Campingplatz Viljamovka, Dorf Kremna, Uzice. Bekannt, weil der lokale Birnen 
Schnaps namens Carska Viljamovka.Taste kleinen Campingplatz an den Hängen des Tara in 
Dorf Kremna und genießen Campingplatz in der Birne Obstgarten.Es gibt viele Möglichkeiten 
für Outdoor-Aktivitäten und Ausflüge in die Umgebung – berühmte Wooden City – Mecavnik 
und Sargan 8 (alte Schmalspurbahn) sind bei 10 Minuten Fahrzeit, National park Tara etc.
15 Campingplätze Stellplätze in insgesamt. 5 geeignet für größere Wohnwagen oder 
Wohnmobile und andere geeignet für kleinere Wohnwagen oder Zelte.

8 Teher
Opština/Gemeinde/Municipality of Čajetina, Zlatibor
Jablanica, Zlatibor-Čajetina, Dragiša Slović, +381 (0)64 270 68 79

GPS: N 43.65267°, E 19.58591°

 Kamp Slović Dragiše se nalazi u selu Jablanica koje je udaljeno 22 km od centra 
Zlatibora. Selo se većim delom prostire u pitomoj dolini, dok se nad njim nadvija najviši vrh 
Zlatibora, Tornik, predivni vidikovac sa koga se pruža pogled na stotine kilometara naokolo. 
Selo je čuveno po crkvi brvnari iz 1838. god. Svake godine u centru Jablanice održava se 
tradicionalni “Seoski Višeboj”, manifestacija sportskog karaktera gde takmičari imaju 
priliku da se pokažu u tradicionalnim sportskim disciplinama. U porti crkve brvnare, svake 
godine 13. januara održava se tradicionalni doček Pravoslavne Nove godine.
Kamp raspolaže sa 10 kamping parcela za šatore.  

 The campsite of Dragiša Slović is located in the village of Jablanica, 22 km away 
from the centre of Mount Zlatibor. The village mostly extends over the tame valley, with 
the highest peak of Zlatibor, Tornik, just above it representing the beautiful panoramic spot 
where hundreds kilometers of the beautiful surrounding terrains can be seen. The village 
is famous for the wooden church built in 1838. Every year, in the centre of Jablanica the 
traditional “Village Competition” is organized. It is a sports manifestation where participants 

are offered an opportunity to demonstrate their skills in traditional sport disciplines. Every 
year on 13th January, in the yard of the wooden church, villagers organize the traditional 
Orthodox New Year Celebration.
The campsite has 10 sites to set up a tent.

 Der Camp des Inhabers Slović Dragiša liegt im Dorf Jablanica, etwa 22 km vom Zlatibor-
Zentrum entfernt. Das Dorf erstreckt sich weitgehend in einem zahmen Tal, im Schatten des 
allerhöchsten Gipfel von Zlatibor namens Tornik, des herrlichen Aussichtspunkt  welcher 
Panoramablick im Umkreis von mehreren hundert Kilometern bietet. Das Dorf ist beruehmt 
fuer dessen im Jahr 1838 gebaute Holzkirche. Ein jedes Jahr findet im Zentrum von Jablanica 
der traditionelle “Landwettkampf” statt, die sportliche Veranstaltung wo Teilnehmer ihre 
Faehigkeiten in altertuemlichen Sportarten zeigen koennen. Im Hof der Holzkirche feiert 
man alljaehrlich zum 13. Januar das orthodoxe Neujahr. 
Das Camp verfügt über 10 Zeltstellplätze.

9 Ribnica
Opština/Gemeinde/Municipality of Čajetina, Zlatibor
Ribnica, Zlatibor-Čajetina, Dragan Toković, +381 (0)64 892 09 41

GPS: N 43.67439°, E 19.63815°

 Kamp Toković Dragana se nalazi u selu Ribnica koje je udaljeno 10 km od centra 
Zlatibora. Pored ostalih prirodnih lepota koje se ovde mogu videti, u Ribnici se nalaze dva 
afirmisana turistička lokaliteta. Prvi je Ribničko jezero, izgrađeno na reci Crni Rzav, a drugi 
je Tornik, najviši vrh Zlatibora (1496 m.n.v.) na kome se nalazi savremeni ski centar. Tornik je 
impresivan  vidikovac sa koga se pruža pogled na stotine kilometara unaokolo, a sama šetnja 
do njegovog vrha predstavlja veliki izazov.
Kamp raspolaže sa 15 kamping parcela za šatore. Nalazi se na vrhu brda iznad jezera.

 Dragan Toković’s campsite is in the village of Ribnica which is 10 km away from the 
centre of Mount Zlatibor. In addition to other natural beauties one can see here, there are 
also two famous tourist localities in Ribnica. One is the Ribnica Lake, artificially made on the 
Crni Rzav River, and the other is Tornik, the highest peak of Zlatibor (1496 meters above the 
sea level) where a modern ski centre is located. Tornik represents an impressive panoramic 
spot where hundreds kilometers of the beautiful surrounding terrains can be seen. Needless 
to say, the walk up to the peak is a great challenge.
The campsite has 15 sites to set up a tent. It is located on the top of the hill above the lake.

 Der Camp von Toković Dragan befindet sich im Dorf Ribnica, 10 km vom Zlatibor-
Zentrum. Neben anderen natürlichen Attraktionen, die hier zu sehen sind, zeichnet sich 
Ribnica insbesondere aus durch zwei anerkannte touristische Lokalitaeten :  Die eine 
ist Ribnica See, eingerichtet am Fluss Crni Rzav, und die andere ist Tornik, der hoechste 
Gipfel von Zlatibor (auf 1496 m Seehoehe) mit seinem modernen Ski-Zentrum. Tornik 
bietet praechtigen Blick auf kilometerbreiten Umfeld wobei selbst die Wanderung zum 
Gipfelendpunkt eine grosse Herausforderung darstellt. 
Das Camp verfügt über 15 Zeltstellplätze. Es liegt auf der Bergesspitze über dem See.

10 Golovo
Opština/Gemeinde/Municipality of Čajetina, Zlatibor
Golovo, Zlatibor-Čajetina, Milojko Čumić, +381 (0)64 194 03 40

GPS: N 43.73532°, E 19.77052° 

 Golovo je malo bregovito selo na padinama Zlatibora, koje se nalazi na  881 m.n.v. 
Okolina pruža idealne uslove za branje lekovitog bilja, ribolov i sportski turizam. Prirodno 
okruženje sela je živopisno, a glavnu atrakciju predstavlja kupaliste na reci Grabovica gde se 
posetioci mogu rashladiti i rekreirati. Blizina naselja Čajetine i turističkog centra Zlatibora 
(samo 8km) predstavljaju motiv više da odsednete baš u Golovu.
Kamp raspolaže sa 10 kamping parcela za šatore.

 Golovo is a small hilly village on Zlatibor Mountain, 881 meters above the sea level. The 
surroundings offer ideal conditions for collecting medicinal herbs, fishing and sport tourism. 
The village is colourful and vibrant in nature, the main attraction being the Grabovica river 
beach where visitors can enjoy. The vicinity of Čajetina town and Zlatibor tourist centre (only 
8km away) is an additional reason to stay in Golovo.
The campsite has 10 sites to set up a tent.  

 Golovo ist ein kleines, huegeliges Dorf auf Haengen von Zlatibor, in  881 m Seehoehe. Die 
Umgebung ist reich an Heilpflanzen und sehr gut geeignet fuer Angeln und Sporttourismus. 
Die Natur ums Dorf ist praechtig und bildhaft. Die Hauptattraktion ist jedoch der schoene 
Strand am Fluss Grabovica wo die Besucher Erfrischung und Rekreation geniessen 
koennen. Die Naehe vom Ort  Čajetina and Touristenzentrum Zlatibor (nur 8km entfernt) 
stellt ein zusaetzliches Motiv dar, Urlaub gerade in Golovo zu machen.
Das Camp verfügt über insgesamt 10 Zeltstellplätze.
 
11 Iva

Opština/Gemeinde/Municipality of Čajetina, Zlatibor
Rožanstvo, Zlatibor-Čajetina, Ruška Radibratović, +381 (0)64 666 17 13

GPS: N 43.72332°, E 19.80354°

 Kamp Ruške Radibratović nalazi se u selu Rožanstvu, udaljenom 15 km od centra 
Zlatibora. Selo je poznato po proizvodnji buradi, kaca i drugih proizvoda od drveta. Kroz 
selo prolazi reka Prištavica na čijoj se desnoj obali nalazi jedna od najlepših pećina u Srbiji, 
Stopića pećina. U neposrednoj blizini je i banja Vapa. Svake godine na Preobraženje 19. 
avgusta u Rožanstvu održava se festival pod nazivom “Bez izvora nema vode”. Manifestacija 
je takmičarskog karaktera u kojoj posetioci, pored ostalog imaju priliku da čuju izvorno 
pevanje “iz vika” iz zlatiborskog kraja. U blizini ovog kampa se nalazi i Muzej na otvorenom 
Staro selo Sirogojno.
Kamp raspolaže sa 10 kamping parcela za šatore.

 Ruška Radibratović’s campsite is in the village of Rožanstvo, 15 km away from the 
centre of Mount Zlatibor. The village is known for the manufacturing of barrels, casks and 
other products made of wood. The Prištavica River passes through the village. There is 
Stopića Cave, one of the most beautiful caves in Serbia on the right bank of the river. The Vapa 
Spa is also near the campsite. Every year, on the 19th August, the date of Transfiguration of 
Jesus,the festival called “No Spring – No Water” is held in Rožanstvo. The manifestation is 
of competitive nature and the visitors have an opportunity to hear the original Zlatibor region 
style “clamor singing” among other things. Near the campsite there is also the Open air 
Museum – the Old Village of Sirogojno.
The campsite has 10 sites to set up a tent.

 Das Camp von Ruške Radibratović liegt im Dorf Rožanstvo, 15km vom Zentrum 
Zlatibors entfernt. Das Dorf ist für seine Produktion von Fässern und sonstigen 
Holzprodukten bekannt. Der Fluß Pristavica fließt durch das Dorf, an dessem rechten 
Ufer eine der schönsten Grotten Serbiens liegt – die Stopica Grotte. In unmittelbarer 
Nähe liegt auch der Kurort Vapa. Jedes Jahr zum Verklärungsfest am 19. August finden in 
Rozanstvo Festspiele unter dem Titel «Ohne Quelle kein Wasser» statt. Die Veranstaltung 
hat Wettbewerbscharakter, wo die Besucher unter anderem das altertümliche Singen «aus 
dem Geschrei» aus der Zlatiborski Region hören können. In der Nähe dieses Camps liegt 
auch das Museum im Dorf Sirogojno. 
Das Camp verfügt über 10 Zeltstellplätze.

12 Potpeće
Grad/Stadt/City of Užice
Potpeće, Užice, Ratomirka Jovanović, +381 (0)65 877 59 02

GPS: N 43.79832°, E 19.94134°

 U domaćinstvu Ratomirke Jovanović  u selu  Potpeće, uživaćete u pravom odmoru u 
seoskoj idili. Bogatstvo ukusa i mirisa pružiće Vam nezaboravne trenutke kojih ćete se uvek 
sećati. Vašu avanturu među srdačnim i gostoljubivim ljudima upotpuniće Potpećka pećina 
/pećina sa najvećim pećinskim ulazom na Balkanu/, dvadesetak ribnjaka kalifornijske 
pastrmke, vodopad, vodenice. U blizini je i najlepša „srpska avlija“- Terzića avlija, kao i 
radionice čuvenih zlakuških grnčara gde možete oprobati svoje umeće. Nadomak domaćinstva 
se nalaze i obeležene planinarske staze u dužini preko 50 km. Ukoliko ste već tu posetite 
Međunarodnu koloniju umetničke keramike “Zlakusa”, Sabor izvornog stvaralastva “Zlakusa 
u pesmi i igri” i Kulturno-umetničku manifestaciju “Jesen u Zlakusi”.

Kamp raspolaže sa 10 kamping parcela za šatore.

 In the farm household of Ratomirka Jovanović in the village of Potpeć, you will enjoy real 
relaxation in the pastoral idyll. The richness of flavours and scents will create the memorable 
moments you will remember for all your life. Your adventure among the warmhearted and 
hospitable people will be even more exciting if you decide to visit the Potpeć Cave (the cave 
with the biggest cave entrance in the Balkans), about twenty fishing ponds of California trout, 
a waterfall and watermills. In the vicinity there is the most beautiful “Serbian yard“- the 
Terzić yard and the village of Zlakusa known for its famous pottery workshops where you can 
also try your pottery skills. Near the household there are also the marked mountaineer trails 
more than 50 km long. Once already there, you are advised to visit the International Colony of 
Art Pottery, the Fair of Authentic Creativity “Zlakusa Dancing and Singing” and the cultural-
artistic manifestation “Autumn in Zlakusa”.

The campsite has 10 sites to set up a tent.

 Im Bauernhof von Ratomirke Jovanović im Dorf  Potpeć werden Sie echten Urlaub in einer 
Dorfidylle genießen können. Der Geschmacksreichtum und die Geruchsfülle werden Ihnen 
unvergessliche Momente schenken. Der Bauernhof verfügt über eine Küche, ein Badezimmer 
und allen nötigen Utensilien. Mehr Abenteuer mit herzlichen und gastfreundlichen Menschen 
gibt es in der Potpecka pecina – einer Grotte mit dem größten Eingang auf dem Balkan, etwa 
zwanzig Fischzuchtteichen mit Kalifornischer Forelle, einem Wasserfall und Windmühlen. 
In der Nähe befindet sich auch der schönste serbische  Hof («avilja») - Terzića avlija sowie 
die Werkstääte der berühmten Zlakuski Tontopfhersteller, wo auch Sie Ihre Fertigkeiten 
erproben können. Unweit vom Bauernhof liegen auch ausgeschilderte Gebirgs - Wanderwege  
- über 50 km lang. Wenn Sie schon vor Ort sind, so sollten  Sie unbedingt die Internationale 
Keramikkunstkolonie, Fest der urtuemlichen Kunst «Zlakusa in  Liedern und Tänzen» sowie 
Kultur- und Kunstveranstaltung «Herbst in Zlakusa» besuchen. 

Das Camp verfügt über 10 Zeltstellplätze.
 

13 Žuta Stena/Gelber Fels/Yallow Rock
Opština/Gemeinde/Municipality of Arilje 
Bošković Nikola, +381 (0)63 681 998

GPS: N 43.74962°, E 20.07166°

 Na 2 km od centra Arilja, na putu ka Visočkoj banji, opuštanje na reci Rzav nudi kamp 
Žuta stena. Vašu avanturu mogu upotpuniti i odbojka na pesku, fudbal na travi, stoni tenis, 
stoni fudbal, pikado, badminton, frizbi, dečije igralište (ljuljaška, klackalice, tobogan, 
trambolina), plažni bar. U blizini se nalaze i manastir Klisura (15 km), Vodena pećina (22 km), 
pešačko - biciklistička ruta Klokoč (5 km), restoran sa prenoćištem Mlinarev san (oko 500m), 
ogledno domaćinstvo Vila Ravijojla (preko puta).

Kamp raspolaže sa ukupno 14 kamping parcela za šatore.

 Only 2 km away from the centre of Arilje, by the road to Visočka spa, mini camp Žuta 
stena offers relaxation by the Rzav River. Your adventure could be fulfilled with beach 
volleyball, football on grass, table tennis, darts, badminton, frisbee disc, playground for 
kids (with swings, seesaws, slides and trampolines), a beach bar. The Klisura Monastery (15 
km), the Water Cave (22 km), bike and hike trail Klokoč (5 km), the Mlinarev san restaurant 
offering the overnight accomodation (about 500 m away) and Vila Ravijojla, an experimental 
household model (across the road) are also located in the vicinity.

The campsite has a total of 14 sites to set up a tent.

 Auf 2 km vom Arilje-Zentrum, an der Strasse zum Bad Visočka, fuer Entspannung 
sorgt der Camp Žuta stena. Ihr Abenteuer kann durch Beachvolleyball, Fußball auf dem 
Rasen, Tischtennis, Tischfußball, Dart, Badminton, Frisbee, Kinderspielplatz (Schaukel, 
Wippe, Rutsche, Trampolin), Strand-Bar vervollstaendigt werden. In der Naehe befindet 
sich auch Kloster Klisura (15 km), Wasserhoehle (22 km), Fussgaenger-Radlerroute Klokoč 
(5 km), Restaurant mit Uebernachtung Mlinarev san /Muller’s Traum/ (ungefaehr 500), 
experimenteller Bauernhof  Vila Ravijojla (ueber die Strasse).

Das Camp verfügt über insgesamt 14  Zeltstellplätze.
 

14 Mirosaljci
Opština/Gemeinde/Municipality of Arilje 
Domaćinstvo Savić – Mirosaljci, Rade Savić, +381 (0)63 75 23 269

GPS: N 43.72087°, E 20.15441°

 Domaćinstvo Savić se nalazi u selu Mirosaljci na 9 km udaljenosti od  Arilja. Kamp nudi  
odmor u senkama stabala šljiva i isključivo domaću hranu  koja se može degustirati, ali i 
poneti sa sobom (kajmak, pršuta, voćne  rakije i sokovi, voće i povrće, zimnica). Sa sobom 
možete poneti i  suvenire iz porodične radionice: narodne nošnje, ručne radove. Kamp je  
posebno pogodan za smeštaj ljubitelja trube jer se nalazi na svega 13 km od Guče. U blizini 
se nalaze i arheološko nalazište Rimski bunar, šumske i  pešačke staze, etno selo Vajati u 
Gornjoj Kravarici (7 km).

Kamp raspolaže sa ukupno 13 kamping parcela za šatore.

 The Savić household is 6 km away from Arilje. This camp offers relaxation in the 
shadows of plum trees and exclusively home-made food: you may taste it and also buy it and 
take it with you (kaymak, prosciutto, fruit brandies and juices, fruits and vegetables, winter 
preserves). You can also buy the souvenirs from the familiy workshop: national costumes, 
bags, various souvenirs. The camp is especially suitable for music lovers who enjoy trumpet 
music since it is only 13 km away from Guča. In the vicinity there are also: the archaeological 
site Roman Well, forest and tracking trails, the ethno village of Vajati in Gornja Kravarica (7 km).

The campsite has 13 sites to set up a tent.

 Haushalt Savić befindet sich im 9 km von Arilje entfernten Dorf Mirosaljci. Der 
Camp bietet Ausruhen im Schatten der Pflaumenbäume und einzigartige selbstgemachte 
Speisen zum probieren, aber auch mitzunehmen (Sauehrsahne, geraeuchertes Schinken, 
Obstschnaepse und –safte, organisches Obst und Gemuese, hausgemachte Wintervorraete). 
Es werden auch Souvenirs aus Familien-Workshops angeboten: Trachten, Kunsthandwerk. 
Dieser Camp ist vor allem geeignet fuer Trompetenfans, da er nur 13 km von Guča gelegen 
ist. In der Naehe befindet sich auch archaeologische Fundgrube Rimski bunar /Roemischer 
Brunnen/, Wald- und Wandererpfade, Ethno-Dorf Vajati in Gornja Kravarica (7 km).

Das Camp verfügt über insgesamt 13 Zeltstellplätze.
 

15 Zlatar
Opština/Gemeinde/Municipality of Nova Varoš
Drmanovići, Nova Varoš, Branko Pucarević, +381 (0)65 841 25 27

GPS: N 43.41662°, E 19.84873°

 Domaćinstvo Branka Pucarevića se nalazi u selu Drmanovići na Zlataru. Od 
Uvačkog jezera-Šipovika,  udaljeno je samo  5 km, a od grada 10km. Gostima su u blizini 
na raspolaganju mnogobrojni ugostiteljski objekti na Zlataru. U blizini su i kulturno 
istorijske znamenitosti od kojih posebno treba izdvojiti crkvu brvnaru u selu Radijevići.

Kamp raspolaže sa 15 kamping parcela za šatore.

 The farm household of Branko Pucarević is in the village of Drmanovići at Mount 
Zlatar. It is only 5 km away from the Uvac Lake - Šipovik, and 10 km away from the town. 
Numerous catering facilities on Mount  Zlatar are available to visitors. In the vicinity 
there are also the cultural and historical sites, the wooden church in the village of 
Radijevići being particularly worth mentioning.

The campsite has 15 sites to set up a tent.

 Der Bauernhof von Branka Pucarevića liegt im Dorf Drmanovići auf Zlatar. Vom 
Uvački See-Šipovik ist es nur 5 km entfernt, von der Stadt 10km. Die Gäste haben 
zahlreiche Restaurants (Objekte aus dem Gastgewerbe) auf Zlatar im Angebot. In 
der Nähe liegen auch kulturhistorische Sehenswürdigkeiten, worunter vor allem die 
Hüttenkriche im Dorf  Radijevići hervorzuheben ist.

Das Camp verfügt über 15 Zeltstellplätze.

16 Uvac
Opština/Gemeinde/Municipality of Nova Varoš
Radijevići, Nova Varoš, Radomir Luković, +381 (0)64 297 48 46

GPS: N 43.40579°, E 19.90480°

 Mini kamp Uvac se nalazi u selu Radijevići u blizini Uvačkog jezera . Gostima 
je  u ponudi domaća hrana-specijaliteti heljdopita, jaretina u kajmaku, koziji sir, 
kajmak, a postoji i mogućnost  samostalnog  pripremanja hrane. Od sadržaja 
gostima u ponudi je i vožnja Uvačkim jezerom, obilazak Ledene pećine, manastira 
Dubnice, etno sela Štitkovo.

Kamp raspolaže sa 13 kamping parcela za šatore i 7 parcela za auto kamp vozila.

 Mini campsite Uvac is in the village of Radijevići near the Uvac Lake. Guests are 
offered home-made specialties such as buckwheat pie, goat meat in kaymak, goat 
cheese, kaymak, and there is also a possibility of preparing food yourself. Boat sailing 
on the Uvac Lake, visits to the Ice Cave, the Dubnica Monastery and the ethno villageof  
Štitkovo are available to guests.

The camp has 13 sites to set up a tent and 7 suitable for campervans.

 Der Mini-Camp Uvac liegt im Dorf Radijevići, in der Naehe des Uvac See. Gaesten 
werden hausgemachte Spezialitaeten wie Buchweizenpastete, Zicklein in Sauersahne, 
Ziegenkaese oder Sauersahne serviert, und es besteht auch die Moeglichkeit, Essen 
nach Wunsch eigenstaendig zuzubereiten. Desweiteren haben die Besucher die 
Moeglichkeit, den Uvac See zu  befahren und Ledena pećina /Eishoehle/, Dubnica 
Kloster und Ethno-Dorf Štitkovo zu besichtigen.

Das Camp verfügt über 13 Zeltstellplätze  und 7 Stellplätze für PkW-Camp-Fahrzeuge.

17 Bor
Opština/Gemeinde/Municipality of Prijepolje
Kamena Gora, Prijepolje, Živko Kijanović, +381 (0)64 184 21 40

GPS: N 43.28212°, E 19.56575°

 Simbol Kamene Gore predstavlja više od 400 godina stari crni bor-“Svetibor“. U 
ranu zoru, najčudesniji doživljaj rađanja sunca svakako je ispod krošnje višestoletnog 
bora. Prilika da se ovo doživi je boravak u mini kampu Bor. Vođeni mirisima četinara, 
možete uživati u šetnji 80 km dugom turističko-planinarskom stazom, Evropskim 
pesačkim putem E-7 ili u vožnji bicikle na 40 km dugoj planinsko-biciklističkoj stazi.

 The symbol of Kamena Gora is the more than 400 years old black pine-tree - 
“Svetibor“. At the break of dawn, the most wonderful experience is to watch the sun 
rising from beneath the crown of the several centuries old pine-tree. You can experience 
this beauty by staying in the mini campsite Bor. Guided by the scent of conifers, you can 
enjoy walking down the 80 km long mountaineering trail for tourists, European route 
E-7, or cycling down the 40 km long mountain bike trail.

 Das Markenzeichen von Kamena Gora /Steinberg/ ist ueber 400 Jahre  alter 
Kieferbaum -“Svetibor“/heilige Kiefer/. Im Morgengrauen kann man den seltsamen 
Sonnenaufgang unter der Baumkrone der Jahrhunderte alten Kiefer geniessen.  
Aufenthalt im Kleincamp Bor bietet ihnen dieses Vergnuegen an. Bezaubert mit 
Pinienduften koennen sie den 80 km langen touristisch-bergsteigerischen Pfad 
begehen. Das Gleiche gilt fuer die europaeische Fussgaengerstrasse E-7 oder 
Radfahren auf dem 40 km langen  Radlerbergweg. 
 

18 Grlica
Opština/Gemeinde/Municipality of Prijepolje
Kamena Gora, Prijepolje, Nenad Novaković, +381 (0)64 255 33 15

GPS: N 43.25706°, E 19.57323°

 Kamp Grlica se nalazi u Kamenoj Gori koja je od Prijepolja udaljena 20 km. Ovaj 
kamp nudi uživanje u nepreglednim kompleksima četinarskih i listopadnih šuma, pitkim 
izvorima i čistom vazduhu. I samo za one kojima prirode nikad nije dosta, preporučuje 
duge šetnje planinarskim stazama, ili vožnje biciklom obeleženim biciklističkim 
stazama. 

Kamp raspolaže sa 10 kamping parcela za šatore.

 Mini campsite Grlica is in Kamena Gora, which is 20 km away from Prijepolje. This 
camp offers pleasure of enjoying the dense coniferous and deciduous forests, natural 
spring drinking water and fresh air. Nature lovers can enjoy walking down the 80 km 
long mountaineering trail for tourists, European route E-7, or cycling down the 40 km 
long mountain bike trail.

The campsite has 10 sites to set up a tent. 

 Der Camp Grlica ist eingenistet in Kamena Gora, etwa 20 km von der Stadt 
Prijepolje. Dieser Camp verwoehnt Touris durch endlose Laubbaum- und Pinienwaelder, 
kristallklare Quellgewaesser und frische Luft. Und fuer diejenigen, die von Natur nie 
genug kriegen empfehlen wir alpine Wanderung oder Radtouren auf dafuer markierten 
Radpfaden. 

Das Camp verfügt über 10 Zeltstellplätze.
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